
 

 

                 

 

 

 

 

 

 Protokoll nr 5 – 2025 fört vid styrelsemöte med Svenska 

Pudelklubben Södra avdelningen den 4 mars 2025 .    
       

 
  Närvarande:  Ordförande     Cecilia Hörnlund  

  V. ordförande  Kicki Nielsen 

  Sekreterare   Kicki Nielsen 

  Kassör  Barbro Hagersten 

 Ledamöter   Torgny Hedvall 

   Marie Öhberg 

   Suppleant        Lena Bensköld  

 Suppleant  Caroline Riveros                                

   

Meddelat förhinder:  

      

                                                       

 Protokollet omfattar §§ 43-55  

    

§43 Mötets öppnande 
      Ordförande öppnar mötet och hälsar ledamöterna välkomna.  
     
 §44 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

     

§45 Val av justerare 

 Till justerare valdes Marie Öhberg 

    

§46 Föregående mötesprotokoll 

    Protokoll nr 2, 3 och 4 gicks igenom och lades till handlingarna 
 

 

§47 Inkomna skrivelser 250201-250302 

 

datum Ärende Hantering Åtgärd 

senast 

ansvarig 

250202 Fråga från medlem om 

anmälan till utställning 

Svar  Kicki har svarat 

250202 SPK Västra Protokoll 

nr 10 

FK   

250207 SPK V Protokoll nr 11 FK   

250210 Fråga från medlem om 

tester före parning 

Svar  Kicki har svarat 



 

250211 Cecilia har 

vidarebefordrat avtal 

från dogpaws 

FK   

250211 Fråga från  Svenska 

Kromfohrländerklubbens 

utst.kommitté om bild   

Svar  Kicki har svarat 

250211 SPK Norra Protokoll nr 

1 

FK   

250211 Bekräftelse på bokning 

av lokal Olseröds 

hundcenter 

Svar  Kicki har svarat 

250220 Inbjudan Pudeklubbens 

Verksamhetskonferens 

2025 

Svar senast den 

7 mars 

 Kicki svarar 

     

 

 

 

§48 Ekonomi 

Fått in avgifter för Våga klippa till utställning. Årsmötet inom budget, anmälningar och 

betalning för Pudelweekenden börjar komma in. 

 
§49 Delegater PF och verksamhetskonferens 

Svar 7 mars, till VK åker Cecilia, Kicki, Lena , Barbro, Marie. Till PF söker vi två delegater 

utanför styrelsen och tre stycken från styrelsen deltar. 

 
§50 Uppfödarutbildning 

          Osäkert om inbjudan gått ut till alla, Cecilia emailar Frida Nordlander. Cecilia fixar mat och fika       

 

 §51 Rapport från kommittéer  
 

Informationskommittén: Viktigt att kolla storlek på bilder som mailas till cecilia och ska 

publiceras i PN. Vissa email program förminskar upplösningen och kan då inte användas i tryck 
             

AktivitetsKommittén : Planering av lägret fortskrider, vi behöver dela på fler sidor och skicka 

email till våra medlemmar. Pudelns dag planeras till den 31 augusti.   

             

Avel och Uppfödarkommittén: Kicki och Christel Berglund planerar för uppfödarträffar. De flesta 

träffar fysiska ev någon digital. Vi tar upp frågan på hands-on träffen.  

  

Utställningskommittén: Cecilia skriver PM till vårens utställningar, sen kan anmälan läggas u. 

Cecilia åker till Kosta och kollar inför utställningen tillsammans med Torgny.  

 

§52 Förslag på mötesdatum för året 
8 april, 6 maj, 10 juni, 15 juli, 16 september, 19 oktober ett möte inför utställningen i Qpoolen,  

4 november, 9 december  

 

§53 Övriga frågor 

Vi återkopplade diskussioner från årsmötet och vilka som ev behöver åtgärd från 

styrelsens sida.  

VM för Pudlar i Hällevik den 12-14 september, vi behöver uppmärksamma detta på något 

sätt. Kicki har bett Annika Ingvarsson skriva några rader som kan publiceras på Fb och i 

PN 

Vi diskuterade belöning till våra medhjälpare, vi har gett alla en present från webshopen 

under några år nu kanske dags för att byta. Kanske enligt ett poängsystem, eller en 

anmälningsavgift till utst. Styrelsen tar det med sig framåt och återkommer med beslut 

 



 

Önskemål framfördes på årsmötet om mer aktiviteter för arbetande pudlar, vi har 

anordnat olika aktiviteter under de senare åren men medlemmarna har tyvärr inte visat 

något intresse. Kicki har pratat med Eva Roswall som ska fundera och återkomma med 

ett förslag på aktiviteter. Viktigt att det blir av typen prova på aktiviteter.  

  

§54  Nästa möte 

 8 april  

 

§55 Mötet avslutas       

       Ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet. 

       

             

       Vid protokollet 

      

     

 

 Kicki Nielsen                        Cecilia Hörnlund                  Marie Öhberg 

   sekreterare                              ordförande                             justerare                         

    

 


